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Rada Miejska Gminy Osieczna 

 

  

P R O T O K Ó Ł   NR  LII.2023 

 

obrad LII sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 25 kwietnia 2023 r. w Urzędzie 

Gminy Osieczna 

 

 

Obrady rozpoczęto 25 kwietnia 2023 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:11 tego samego 

dnia.  

 

Obradom LII sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan 

Roman Lewicki.  

 

Na stan 15 Radnych w obradach LII sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna udział wzięło                            

14  Radnych, tj.: 

1. Mirosław Stanisław Forszpaniak 

2. Zbigniew Józef Forszpaniak 

3. Jarosław Glapiak 

4. Renata Helena Helińska 

5. Robert Przemysław Jaraczewski 

6. Paula Maria Juskowiak 

7. Jakub Jacek Kolberg 

8. Marek Kozak 

9. Krystyna Stanisława Krajewska 

10. Roman Paweł Lewicki 

11. Sebastian Łagoda 

12. Mariusz Marek Mikołajczak 

13. Ewa Pietraszewska 

14. Przemysław Marek Skowronek 

15. Robert Krzysztof Skrzypek  

 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Dokonał otwarcia obrad LII sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna i wszystkich serdecznie 

powitał. 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Oznajmił, że Rada Miejska Gminy Osieczna wstawiła się w czternastoosobowym składzie, 

nieobecny jest Pan Wiceprzewodniczący Mirosław Forszpaniak. 

Rada posiada wymagane quorum, podejmowane decyzje będą prawnie wiążące.  

Lista obecności Radnych Rady Miejskiej Gminy Osieczna na LII sesji w dniu                                             

25 kwietnia 2023 r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych Gości na LII sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna                                   

w dniu 25 kwietnia 2023 r. stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3. Informacja o porządku obrad LII sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:   

Informował, że nie ma zgłoszonej propozycji zmiany porządku obrad.  

Zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić uwagi do proponowanego porządku obrad. 
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Uwag nie zgłoszono.  

Rada Miejska realizuje porządek obrad przesłany wcześniej, w wymaganym prawem terminie. 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy są uwagi do protokołu z obrad poprzedniej sesji. Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wyniki głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:   

1. Sygnalizował, że podczas dyżurów zajmował się głównie tematyką mieszkań 

socjalnych. Powiedział, że miał okazję uczestniczyć w posiedzeniu Komisji 

Mieszkaniowej i cieszyłby się gdyby podczas posiedzenia komisji Rady Miejskiej 

można byłoby porozmawiać nad dostępnością lokali socjalnych, nad tym jakie są 

pespektywy, jak funkcjonuje rynek mieszkań komunalnych oraz co z ludźmi, którzy nie 

kwalifikują się na mieszkania socjalne a nie stać ich na wynajęcie mieszkania na rynku 

komercyjnym. Wspomniał o tym, że istnieją programy pomocowe dotyczące budowy 

mieszkań komunalnych. 

2. Informował, że na zaproszenie Prezydenta Miasta Leszna brał udział w spotkaniu 

Zespołu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Leszczyńskiego Obszaru 

Funkcjonalnego (ZIT). Poprosił o informację czy aktualna jest decyzja Pana 

Burmistrza, aby w ramach tego projektu zaplanować ścieżkę rowerową Leszno-

Kąkolewo – powiedział, że chciałby wiedzieć z jakim projektem będziemy aplikować. 

3. Przekazał, że rozmawiał z Panem Jarosławem Sellinem Wiceministrem Kultury, 

Głównym Konserwatorem Zabytków, na temat programów pomocowych oraz                              

o zabytkach z terenu Gminy Osieczna.   

Na zakończenie wspomniał, że z satysfakcją odnotował fakt, że w uroczystości wręczenia 

jednorazowego świadczenia z programu „Senior+” wziął udział przedstawiciel Rady Miejskiej.   

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Informował, że w okresie międzysesyjnym: 

1) uczestniczył w posiedzeniu Zarządu i sesji Związku Międzygminnego Wodociągów 

i Kanalizacji Wiejskich we Wschowie, 

2) dwukrotnie brał udział w spotkaniu wójtów, burmistrzów, Starosty Leszczyńskiego 

i Prezydenta Miasta Leszna - gospodarzami tych spotkań byli: Wójt Krzemieniewa                         

i Wójt Lipna, 

3) uczestniczył w uroczystości zorganizowanej przez Towarzystwo Ziemi Osieckiej          

z okazji Dnia Pamięci Ofiar Zbrodni Katyńskiej, 

4) brał udział w spotkaniu z okazji Dnia Kobiet w Świerczynie, 

5) spotkał się z beneficjentami programu „Senior +”, 

6) ogłosił konkurs na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Świerczynie, 

7) przygotował projekty uchwał, które będą procedowane na dzisiejszej sesji. 

Ponadto: 
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1. Zakończone zostały prace wiertnicze dwóch otworów docelowych dla przyszłego 

ujęcia wody we Frankowie. Z otrzymanych wyników badania technologicznego wody 

podziemnej można odczytać, że pozyskaną wodę określa się przy V stopniowej skali 

jakości jako jej dobry stan chemiczny, w II klasie dobrej jakości. Obecnie znając już 

parametry wody, równolegle do działań zmierzających do budowy sieci wodociągowej 

z Frankowa do Kąkolewa, będziemy przygotowywali projekt na budowę stacji 

uzdatniania wody.  

2. W dniu wczorajszym odbył się przetarg nieograniczony, ustny w wyniku którego  

sprzedany został lokal użytkowy w Osiecznej przy ul. Kościuszki 7. Nadane zostały 

aktualne numery lokali mieszkalnych, w budynku przy ul. Leszczyńskiej 17                             

w Osiecznej. Prowadzone jest dalsze postępowanie przygotowujące ten obiekt                        

do sprzedaży. Trwa postępowanie zmierzające do zakupu działki, na której znajduje 

się istniejąca przepompownia ścieków w Osiecznej przy ul. Osiedle. Z podziału 

działki nr 153/15 znajdującej w rejonie ul. Leszczyńskiej w Osiecznej, wydzielona 

została droga wewnętrzna, a powstała przy tej okazji działka budowlana 

przygotowywana jest do sprzedaży. Uzupełniliśmy przygotowane dokumenty                   

na zakup działek w Kąkolewie przeznaczonych pod zamontowanie źródeł energii 

odnawialnej i czekamy na wyznaczenie przez notariusza terminu zawarcia aktu 

notarialnego. Zakupiliśmy działki tworzące ul. Poziomkową w Kąkolewie.  

3. Na terenie letniska w Osiecznej trwają końcowe czynności inwentaryzacyjne 

obejmujące powierzchnię dzierżawionego gruntu przez poszczególnych 

użytkowników. Celem tych działań jest uaktualnienie zawartych umów 

dzierżawnych. 

4. Trwa szacowanie nieruchomości z zabudową mieszkaniową, dla których została 

pobudowana kanalizacja sanitarna. Szacowanie obejmuje ul. Wiśniową                                           

i Czereśniową w Kąkolewie oraz  Stanisławówkę w Osiecznej. Kolejnym działaniem 

będzie naliczenie opłaty adiacenckiej.                          

5. W ramach programu „Polski Ład” obejmującego budowę kanalizacji sanitarnej                        

w miejscowościach: Drzeczkowo, Popowo Wonieskie oraz Ziemnice,                                       

po zaakceptowaniu przez: Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska, 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego oraz Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego – Wody Polskie – kart informacyjnych przedsięwzięcia, 

zwalniając wymienione wyżej inwestycje z obowiązku opracowania oceny 

oddziaływania na środowisko, możemy przystąpić do kolejnego etapu tj. wydania 

decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach inwestycji. 

6. Zakończyła się wypłata dodatków dla mieszkań ogrzewanych energią elektryczną.            

W sumie dofinansowanie to objęło 35 wnioskodawców. Z kolei na zwrot podatku 

VAT z tytułu zakupu gazu dla opalania mieszkań otrzymaliśmy 4 wnioski.                           

Do Wojewody Wielkopolskiego wystąpiliśmy o środki, które po otrzymaniu, w dniu 

wczorajszym zostały przekazane na konta wnioskodawców. 

7. Rozstrzygnięto przetargi nieograniczone na budowę: sieci kanalizacji sanitarnej                        

w Kąkolewie przy ul. Poziomkowej, sieci kanalizacji sanitarnej w Wojnowicach przy 

ul. Chabrowej, rozbudowę kanalizacji sanitarnej w Grodzisku, rozbudowę sieci 

wodociągowej na Stanisławówce – Osiedle Jaworowy Jar. Z wykonawcami 

podpisane zostały stosowne umowy. 

8. Na poprzedniej sesji szeroko informowaliśmy Wysoką Radę o trudnościach jakie 

napotykamy przy uzgadnianiu budowy chodnika w rejonie drogi wojewódzkiej           

nr 432. Burmistrz przypomniał, że wystąpiliśmy ponownie do WZDW w Poznaniu               

o odniesienie się do problemu. Do tej pory nie otrzymaliśmy odpowiedzi. Na odcinek 
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chodnika, który znajduje się w kompetencji Starosty Leszczyńskiego posiadamy 

pozwolenie na budowę, którą planujemy rozpocząć po likwidacji kolizji slupów 

energetycznych z trasą planowanego chodnika. 

9. Do Starosty Leszczyńskiego wystąpiliśmy ze zgłoszeniem rozbiórki garaży, które 

znajdują się na terenie działek w Osiecznej, stanowiących własność Gminy. Teren                

po ich rozbiórce przeznaczony zostanie pod lokalizację paneli fotowoltaicznych 

zasilających w energię elektryczną szkołę oraz schronisko „Morena”. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 7. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych.   

Nie zgłoszono żadnej interpelacji. 

Ad. 8. Zapytania Radnych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Złożył 2 (dwa) zapytania. 

1. Nawiązując do zapytania z listopada 2022 r. i otrzymanej odpowiedzi na to zapytanie, 

z 9 grudnia 2022 r. wniósł o przedstawienie struktury wynagrodzeń w Urzędzie Gminy                         

w Osiecznej, na dzień 25 kwietnia 2023 r. Uzasadnienie: Rada Miejska podjęła uchwałę 

określającą procentowy wzrost funduszu wynagrodzeń. O tym jak został podzielony ten 

fundusz zdecydował Pan Burmistrz – Przewodniczący prosił o odpowiedz, wg wzoru 

odpowiedzi z dnia 9 grudnia 2022 r. 

2. Na podstawie przepisów regulujących procedurę składania zapytań Przewodniczący 

poprosił o odpowiedz w następującej sprawie: z treści odpowiedzi udzielonej przez 

Pana Burmistrza w dniu 5 kwietnia 2023 r., na zapytanie dotyczące relacji, uzgodnień                           

i pozwoleń łączących Gminę (Pana Burmistrza) z właścicielem działki, na której 

prowadzono proces poszukiwania źródła wody przy zjeździe na Stanisławówkę wynika, 

że Pan Burmistrz prowadził do tej pory tę inwestycję bez wcześniejszego 

zagwarantowania ceny za przedmiotową działkę, na wypadek gdyby Gmina chciałaby 

tę działkę ostatecznie nabyć. Wydano 237.000 zł na prace, na czyjejś działce i dzisiaj              

w obliczu sporu o cenę działki, Gmina stara się o wywłaszczenie. Dlaczego Pan 

Burmistrz decydował o wydawaniu pieniędzy gminnych bez gwarancji uzyskania prawa 

własności do działki, choćby na podstawie podpisania umowy przedwstępnej, 

warunkowej z właścicielem działki. 

Zapytania Pana Przewodniczącego Romana Lewickiego stanowią odpowiednio załączniki                  

nr 6 i 7 do niniejszego protokołu. 

Ad. 9.  Sprawozdanie z: 

a) realizacji programu współpracy Gminy Osieczna z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 

2022, 

b) działalności Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej za 2022 rok, 

c) działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Osiecznej za 2022 

rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Potwierdził, że wyżej wymienione sprawozdania zostały przedstawione Radzie Miejskiej. 

Zapytał, czy są uwagi do tych sprawozdań. Ponieważ pytań i uwag nie zgłoszono 

Przewodniczący przeszedł do realizacji punktu 10.  

Powyższe sprawozdania stanowią odpowiednio załączniki nr 8, 9 i 10 do niniejszego protokołu.    

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy 

Osieczna na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że co roku podejmujemy taką uchwałę jej treść wydaje się oczywista. 
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Zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie określenia wykazu 

kąpielisk na terenie Gminy Osieczna na 2023 rok stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała nr LII.363.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 kwietnia 2023 r. w sprawie 

określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Osieczna na 2023 rok stanowi załącznik nr 12 

do niniejszego protokołu. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia uprawnień Burmistrzowi Gminy 

Osieczna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał o powód przedstawienia i zakres zastosowania tej uchwały. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że ocena aktów prawnych przez organy kontrolne zmienia się i dlatego wnosi                

o powierzenie takich uprawnień.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dopytał, jakich opłat dotyczy ta uchwała.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że między innymi są to stawki za mieszkania komunalne, które są określane                  

na podstawie zarządzenia oraz za obiekty, które wydzierżawiamy.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że Pan Burmistrz chce decydować o wysokości opłat i stawek czynszów,                             

co do tej pory robiła to Rada Miejska.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że to jest kompetencja organu wykonawczego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, co złego jest w tym, aby podejmować decyzję o opłatach w szerszym gronie.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że nie określa tego w kategoriach, że ma być lepiej lub gorzej.  

Mówimy o kontekście uprawnień leżących w gestii burmistrza.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że jeśli w oparciu o tą regulację burmistrz ustali stawkę czynszu to rada gminy  

„nie ma nic do tego” – może jedynie prosić, nakłaniać do zmiany decyzji. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że w tym zbiorze są regulacje, które należą do kompetencji burmistrza, to się nie 

zmienia – w sensie poszerzenia. Kompetencje, które należą do organu stanowiącego nadal będą 

podlegać ocenie, decyzji rady. Podział się nie zmieni.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że rozumie to tak, iż po przyjęciu tej regulacji nie zmieni się nić w kwestii kto                  

co uchwala, a ta uchwała ma charakter porządkujący.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Potwierdził.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Zapytał, czy ta uchwała dotyczy także opłat za sale wiejskie.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że tak.  

Decyzję o opłatach za sale wiejskie podejmuje burmistrz w formie zarządzenia. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy ktoś chciałby o coś zapytać. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta powyższym stosunkiem głosów. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie powierzenia uprawnień 

Burmistrzowi Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LII.364.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 kwietnia 2023 r. w sprawie 

powierzenia uprawnień Burmistrzowi Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu profilaktyki zdrowotnej                       

pn.: „Rehabilitacja mieszkańców Gminy Osieczna na lata 2024 – 2026”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy są pytania o szczegóły dotyczące tego Programu. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia programu 

profilaktyki zdrowotnej pn.: „Rehabilitacja mieszkańców Gminy Osieczna na lata 2024 – 2026” 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LII.365.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 kwietnia 2023 r. w sprawie 

przyjęcia programu profilaktyki zdrowotnej pn.: „Rehabilitacja mieszkańców Gminy Osieczna 

na lata 2024 – 2026” stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminu zapłaty i rozkładania na raty płatności należności pieniężnych                         

o charakterze cywilnoprawnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dopytał, na ile ta uchwała zmienia stan, który mamy na dzisiaj a na ile jest po prostu zapisaniem 

regulacji.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że projekt uchwały uszczegóławia te zasady. 

Pragmatyka naszych działań jest taka, że tematyka tego typu umorzeń dotyczy pojedynczych 

sytuacji i jest ona przekazywana systematycznie do informacji publicznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu zapłaty i rozkładania na raty płatności 

należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała nr LII.366.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 kwietnia 2023 r. w sprawie 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu zapłaty i rozkładania                   

na raty płatności należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym stanowi załącznik                    

nr 18 do niniejszego protokołu. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna                          

na 2023 rok.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Poinformował, że mamy zgłoszoną autopoprawkę i oddał głos Pani Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Powiedziała, że autopoprawka dotyczy wprowadzenia zadania pn. Modernizacja kompleksów 

sportowych „Moje Boisko - ORLIK 2012” na kwotę 25.000,00 zł. W związku z tym też 

zwiększeniem przychodów o kwotę 25.000,00 zł oraz zmiany pomiędzy paragrafami                             

o charakterze porządkowym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy są pytania do autopoprawek, ponieważ pytań nie zgłoszono Przewodniczący 

poddał pod głosowanie przyjęcie wniesionych autopoprawek.  

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych.  

Wyniki głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Autopoprawki zostały przyjęte. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza                      

do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2023 rok 

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Osieczna na 2023 rok stanowią załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Poinformowała, że zaproponowane przez Burmistrza zmiany w uchwale budżetowej dotyczą 

zwiększenia dochodów o kwotę 54.000,00 zł, wydatków o kwotę 119.000,00 zł oraz 

przychodów o kwotę 65.000,00 zł. 

Po stronie dochodowej proponuje się: 

− zwiększenie dochodów o kwotę 34.000,00 zł do kwot zrealizowanych bez planu lub                                         

w kwotach wyższych niż planowano, 

− zwiększenie dochodów o kwotę 20.000,00 zł na podstawie zawiadomienia Wojewody 

Wielkopolskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów.  

Po stronie wydatkowej proponuje się m.in.:  

− wprowadzenie zadania pn.: „Zakup  samochodu dostawczego” na kwotę 40.000,00 zł, 

− zwiększenie wydatków o kwotę 53.111,00 zł z przeznaczeniem na bieżące 

funkcjonowanie jednostki, 

− wprowadzenie zadania pn.: „Budowa ogrodzenia przy świetlicy” na kwotę 9.000,00 zł 

i przesunięcie środków z zadania pn.: „Budowa chodnika w Jeziorkach”, 

− zwiększenie wydatków o kwotę 20.000,00 zł z przeznaczeniem na pomoc materialną               

o charakterze socjalnym dla uczniów, 

− wprowadzeniu zadania pn.: Modernizacja kompleksów sportowych „Moje Boisko – 

ORLIK 2012” na kwotę 25.000,00 zł. 

Po stronie przychodów proponuje się zwiększenie przychodów z nadwyżki z lat ubiegłych                    

o kwotę 65.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podziękował Pani Skarbnik. Ponieważ pytań do uchwały nie wniesiono Przewodniczący 

poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Osieczna na 2023 rok stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała nr LII.367.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 kwietnia 2023 r. w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2023 rok stanowi załącznik nr 22                       

do niniejszego protokołu. 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osieczna na lata 2023-2028.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że w tym punkcie pojawia się autopoprawka, która jest ciągiem dalszym 

wprowadzonych zmian w uchwale budżetowej. Zapytał, czy są pytania do autopoprawek, 

ponieważ pytań nie zgłoszono Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie wniesionych 

autopoprawek.  

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych.  

Wyniki głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Autopoprawki zostały przyjęte. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza                      

do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna                    

na lata 2023-2028 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2023-2028 stanowią załącznik                       

nr 24 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Przeprowadził głosowanie nad przyjęciem uchwały z naniesionymi autopoprawkami. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2023-2028 stanowi załącznik nr 25                               

do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LII.368.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 kwietnia 2023 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2023-2028 stanowi 

załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu własnego w związku 

z realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja linii kolejowej nr 360 na odcinku Gostyń – 

Kąkolewo” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury 

Kolejowej - Kolej+ do 2029 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Województwu 

Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu 

własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja linii kolejowej nr 360 na odcinku 

Gostyń – Kąkolewo” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury 

Kolejowej - Kolej+ do 2029 roku stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LII.369.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 kwietnia 2023 r. w sprawie 

udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej                    

na pokrycie części wkładu własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja linii 

kolejowej nr 360 na odcinku Gostyń – Kąkolewo” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej 
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i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej - Kolej+ do 2029 roku stanowi załącznik nr 28                           

do niniejszego protokołu. 

Ad. 17. Wolne wnioski i informacje.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Rozpoczął dyskusję. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Odniósł się do Zarządzenia Burmistrza nr 34/2023 w sprawie ustalenia stawek czynszu                             

za korzystanie z obiektów użyteczności publicznej na terenie Gminy Osieczna.                         

Powiedział, że należałoby wnieść drobną poprawkę. W zarządzeniu w § 3 ust. 4 jest zapis                

„W terminie i w sposób, o którym mowa w § 2 ust. 4, Najemca uiści ryczałt za media                                

w wysokości 250 zł (słownie: dwieście pięćdziesiąt złotych)”, ale w § 2 nie ma ustępu 4.                   

Ten paragraf kończy się na ustępie 3. 

Powiedział, że nie chciałby rozstrzygać, czy podejmowanie jednoosobowych decyzji przez 

Pana Burmistrza jest słuszne czy nie, ale zauważył że w miejscowości Świerczyna były trzy 

rezerwacje sali wiejskiej, a od momentu wydania powyższego Zarządzenia dwie rezerwacje 

wycofano. Trzecia osoba nie zdążyła tego zrobić, bo był za krótki okres czasu.  

Dodał, że jest za tym, aby o takich kwestiach decydowała Rada a nie sam Pan Burmistrz.      

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał o: 

− zmiany w kodeksie wyborczym, że w miejscowościach, gdzie jest powyżej 200 osób 

musi być lokal wyborczy, 

− program „Olimpia”, o którym wspominał podczas ostatniej sesji Pan Burmistrz,                     

czy znane są już jakieś konkrety.   

Wspomniał, że dzisiaj w mediach słyszał wypowiedź Wicestarosty Macieja Wiśniewskiego 

dotyczącą drogi Wojnowice-Zgliniec, który informował o tym, że wkrótce mają ogłosić 

postępowanie na wykonanie przez zewnętrznego wykonawcę odcinka tej drogi „do mostka”, 

ponieważ „od mostka” wykonają to własną brygadą.  

Ad. 18. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że Pan Przewodniczący w swoim sprawozdaniu poruszył 2 (dwa) tematy,                           

do których chciałby się odnieść.  

1) Polityka związana z mieszkaniami socjalnymi i komunalnymi. Jeżeli chodzi                                 

o mieszkania komunalne od kilkunastu lat wspólnie realizujemy politykę taką, że tam 

gdzie jest to możliwe odsprzedajemy te mieszkania. W naszej Gminie mamy                              

16 (szesnaście) mieszkań socjalnych. Porównując ten stan z innymi samorządami                        

z naszego Powiatu wygląda to następująco: 1. samorząd – 0 mieszkań socjalnych,                        

2. samorząd – 7, 3. samorząd – 2, 4. samorząd – 4, 5. samorząd – 2, 6. samorząd – 0,                        

7. Gmina Osieczna – 16. Sumując w Powiecie mamy 31 mieszkań socjalnych, z czego 

16 znajduje się w naszej Gminie. Zdaniem Burmistrza mamy odpowiednią liczbę 

mieszkań socjalnych, natomiast zawsze będą pojawiać się pytania, czy jest to 

wystarczająca liczba. Przy przydzielaniu tych mieszkań musimy brać pod uwagę osoby 

najbardziej potrzebujące, nie jesteśmy w stanie spełnić wszystkich oczekiwań 

mieszkańców, którzy znaleźli się w trudnej sytuacji. 

2) Propozycje partnerów (gmin), które tworzą ZIT – wypowiedź, która dotyczyła obszaru 

budowy ścieżki. Następują tutaj zmiany związane z upływem czasu i decyzji 

podmiotów, do których się zwracaliśmy. Wystąpiliśmy do Dyrektora Regionalnego 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, że nasz Samorząd podejmie się 

wysiłku przygotowania projektu, aby rozpocząć procedowanie budowy ścieżki 

rowerowej Kąkolewo-Leszno. Otrzymaliśmy odpowiedź, że GDDKiA zrobi to we 

własnym zakresie. Czyli ten pomysł „wypadł” ze zbioru funduszów europejskich 
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związanych z ZIT. Kolejnym pomysłem była/jest ścieżka od ronda w Łoniewie do drogi 

krajowej nr 12, ale Pan Starosta zaproponował, że w sprawie budowy tej ścieżki wystąpi                         

w ramach postępowania konkursowego z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.                   

Jeśli inwestycja ta uzyska akceptację w tym postępowaniu to nie będzie realizowana                          

w ramach ZIT. W związku z powyższym wstępnie rozmawiamy i chcemy 

zaproponować budowę ścieżki rowerowej na odcinku Ziemnice-Wojnowice przy 

drodze powiatowej, ale w tej kwestii nie zapadły jeszcze żadne wiążące decyzje.      

Burmistrz powiedział, że jeżeli uwaga o której wspomniał Pan Radny Skowronek jest poprawna 

to zmienimy ten lapsus. Natomiast jeżeli chodzi o określenie stawki za wynajem sali wiejskiej 

jest to kompetencja burmistrza. Od sporej liczby lat nie zmienialiśmy tych stawek trzeba było 

zasady najmu i stawki uaktualnić.  

Temat związany z programem „Olimpia” – aktualnie wygląda tak, że poproszono nas                                

o doprecyzowanie 2 (dwóch) tematów:  

− rodzaju nawierzchni boiska – zaproponowaliśmy nawierzchnie poliuretanową, 

− dojścia do hali – odpisaliśmy, że wykonamy nawierzchnie z kostki betonowej. 

Czekamy na rozstrzygnięcie tego postępowania. Jeżeli pojawią się kolejne edycje - będziemy 

wnioskować. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Powiedział, że zgodnie ze zmianami w kodeksie wyborczym Komisarz Wyborczy zwrócił się 

do Pana Burmistrza o przekazanie informacji o liczbie miejscowości, w której mieszka powyżej 

200 osób, a w których do tej pory nie było lokali wyborczych. Przekazaliśmy informację                            

o 6 (sześciu) takich miejscowościach, jest to: Drzeczkowo, Popowo Wonieskie, Kąty, 

Wojnowice, Ziemnice i Łoniewo. Dodał, że w najbliższych wyborach w naszej Gminie będzie 

prawdopodobnie 12 (dwanaście) lokali wyborczych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Stwierdził, że będzie to duże zadanie logistyczno-organizacyjne.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Zauważył, że w Biuletynie Informacji Publicznej w roku 2014 brakuje Zarządzenia nr 78 oraz 

kilku innych zarządzeń - poprosił o uzupełnienie.      

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Wspomniał, że w kwestii mieszkań socjalnych można zastanowić się nad zmianą procentową 

kryterium dochodu gospodarstwa domowego. 

Ad. 19. Zakończenie obrad LII sesji Rady.      

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podziękował wszystkim zgromadzonym za uczestnictwo.  

Z powodu wyczerpania porządku obrad zakończył LII sesję Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  

 

 

 

      Protokołowała                                                          Przewodniczący obrad 

 

    Marta Skorupka                                                                      Roman Lewicki



 
 
 

 

 

 

 


